
Важлива зустріч
У дні проведення Асамблеї 

донорів Чорнобильського фон
ду "Укриття" та вкладників Ра
хунку ядерної безпеки міський 
голова Володимир Удовиченко 
зустрівся з Директором Депар
таменту ядерної безпеки ЄБРР 
Вінсом Новаком.

Обговорювалися питання сто
совно подальшого розвитку міста. 
Є домовленість зустрічі в м. Славу
тичі у вересні нинішнього року з 
метою розгляду питань енергоз
берігаючих технологій.

Враховуючи те, що ЄБРР ре
алізує енергозберігаючі програми 
в Україні, міський голова запропо
нував об'єднати зусилля в цьому 
напрямку і створити на базі Славу
тича модель енергоефективного 
міста, враховуючи всі складові — 
від обліку енергоресурсів , макси
мального утеплення, заміні облад
нання до збору, переробки і захо
ронения всіх побутових відходів, з 
реконструкцією каналізаційно- 
очисних споруд.


